

## **Application Information for Southeast University Undergraduate Programs (2020)**

### **Qualification**

Applicants must be non-Chinese citizens in good health, have graduated from high school, and be over the age of 18, under the age of 25.

For those who have given up their original Chinese citizenship and become foreign citizens, according to Document No.83(2009) of Ministry of Education of the PRC, must become foreign citizens before April 30,2016, and must have lived abroad more than 2 years from April 30,2016 to April 30,2020 (more than 9 months of residence abroad per year can be considered as one year).

### **Application Period**

December 1, 2019 – July 30, 2020

### **Tuition**

Liberal Arts: RMB16,000 /year

Engineering: RMB19,000 /year

Medicine: RMB20,000 /year

English-taught MBBS program: RMB32000 /year

Estimated Other Fees: RMB6000 - RMB8000/year for one occupancy in a room for two occupancies.

### **Application Materials**

1. Passport(The valid period must be more than **one year**, if you're currently in china, please provide the first page and the VISA/resident permit page of your passport);
2. Senior high school diploma;
3. Graduating high school students can provide pre-graduation Certificate;
4. Transcript for all the courses in senior high school;
5. Applicants for Chinese-taught programs must provide the certificate of HSK 4 or above;
6. Applicants for English-taught programs must provide the certificate of TOEFL 80/IELTS 6.0 (with the exception for the applicants from the countries or regions where English is the official language or mother language );
7. **Certificate of No Criminal Conviction;**
8. Physical Examination Record of Foreigners;
9. Applicants who have given up their original Chinese citizenship and become foreign citizens should submit (1) cancellation certifiante of Chinese citizenship (2) current citizenship certificate (3)Exit and Entry Record on passport, from April 30,2016 to April 30, 2020;

10. Some programs may need other materials. (E.g. Architecture, Urban Planning, Landscape Architecture programs ask for the applicant's portfolio).

**Note:**

1. Please ensure the authenticity of your application materials. If any untruthful content is found in the application materials, you will be disqualified and can not apply to Southeast University again within 2 years;
2. The application documents must be in Chinese or English. Any documents in any other languages must be attached with a notarized English or Chinese translation;

**Application Procedures**

1. Apply on the SEU online application system <http://fs.seu.edu.cn/>, pay the application fee of RMB400 (Application fee is non-refundable);

**Admission**

**Step 1:** If you're admitted, Scan copy of the admission notice will be sent by email(Applicants can also log on the Online Application System to track the admission process).

**Step 2:** Pay the first year's tuition fee to the University's Bank Account . And send the receipt to admission@seu.edu.cn.

While transferring fees to the university's bank account, you must fill in **Student ID number**, applicant's name and your passport number.

**Step 3:** After having received the pre-paid tuition fee, we will post the admission notice and JW202 Form.

**Scholarship**

1. Chinese Government Scholarship

Applicants should contact directly the local Chinese Embassy or Consulate of your home country.

2. Jiangsu Province Scholarship, Nanjing Municipal Government Scholarship

When you are formally admitted by SEU, you can apply for Jiangsu Province Scholarship or Nanjing Municipal Government Scholarship. The information of these two scholarships can be found by <http://cis.seu.edu.cn>.

**Registration**

1. The time for registration is from late August to early September. The exact time will be confirmed on the admission notice.

2. You should apply for student (X1) visa at the Chinese Embassy or Consulate in your country on the strength of the admission notice and JW202 form.

3. Please note that you must register within the stipulated time stated on the Admission Notice with original Admission Notice and JW202/JW201 form

together with the original senior high school diploma , transcript and HSK/TOEFL/IELTS certificate. Otherwise, you will be disqualified from enrollment.

**Contact**

**Mailing address:** College of International Students, Southeast University, 90 Chengxian Jie, Nanjing, China.

**Post Code :** 210018

**Tel :** 0086-25-83793022

**Email :** admission@seu.edu.cn

**Fax :** 0086-25-83792737

**Website :** <http://cis.seu.edu.cn>

## 2020年东南大学国际学生（本科生）招生简章

### 一、申请资格

1. 年满 18-25 岁的非中国籍公民，高中毕业，身体健康。
2. 中国大陆（内地）、香港、澳门和台湾居民在移民外国后，作为国际学生申请者，根据教育部教外来【2009】83 号文，须持有有效的外国护照或国籍证明文件 4 年（含）以上，且近 4 年（截止 4 月 30 日止）之内有在国外实际居住 2 年以上的记录（一年中实际在国外居住满 9 个月可按一年计算，以入境和出境签章为准）。

### 二、申请时间：

2020 年 12 月 1 日至 2020 年 7 月 30 日。

### 三、学费清单（以人民币计算）

文科类专业 16,000 元/年。

理工类专业 19,000 元/年。

医学类专业 20,000 元/年。

临床医学专业（英文授课）32,000 元/年。

其他费用：住宿费 6000 元-8000 元/年（双人间中的一个床位）。

### 四、申请材料

- 1、护照（有效期一年以上，在华学生同时提供签证页或者居留许可页扫描件）；
- 2、高中毕业证书；
- 3、应届高中毕业生由本人所在学校出具的预毕业证明扫描件，被录取后须补交高中毕业证书；
- 4、高中阶段全部课程成绩单（可用 SAT/IB/GCE A-LEVEL/ACT 等成绩进行申请）；
- 5、中文授课专业的申请者需提供 HSK 四级（含）以上证书和成绩单；
- 6、英文授课专业的申请者需提供 TOEFL（80 以上）/IELTS（6.0 以上）成绩证明（以英语为官方语言或母语国家的申请人除外）；
- 7、无犯罪证明；
- 8、体检表；
- 9、原为中国公民，后加入外国国籍者，需提交(1)国籍或户籍注销证明；(2)加入外国国籍证明；(3)2016 年 4 月 30 日起至 2020 年 4 月 30 日护照出入境记录。
- 10、学校可根据情况要求申请者提供补充材料（例如：建筑学、城市规划、风景园林学等专业要求申请者提供相关作品集）

#### 注：

- a. 请确保申请材料的真实性，一旦发现申请材料中有不真实的内容，你将被取消录取资格，并且 2 年内不得再次申请东南大学；
- b. 上述申请材料均需为中文或英文，中、英文以外文本需提供翻译件的公证件。

### 五、申请流程

- 1、登陆东南大学国际学生招生系统 <http://fs.seu.edu.cn/>完成网上申请，提交申请材料，并缴纳申请费 400 元人民币（无论录取与否，申请费均不退还）；

## 六、录取流程

1. 招生办公室会通过邮件给预录取的学生发出《录取通知书》扫描件（学生也可登录东南大学国际学生招生系统查询录取结果）；
2. 学生须在学校规定时间内将预交学费（第一学年学费）汇入我校指定银行账号，[并将汇款凭证扫描件发回到 admission@seu.edu.cn](mailto:admission@seu.edu.cn)；
3. 学校收到预交学费后会邮寄出《录取通知书》和 JW202 表。

**提醒：**请务必在汇款时准确注明申请学生的学号、姓名、护照号码等信息。

## 七、奖学金

### 1、中国政府奖学金

中国政府奖学金申请者须通过中国驻申请者所在国大使馆或总领事馆申请。

### 2、江苏省茉莉花奖学金，南京市政府奖学金

学习态度端正、成绩优良的中文授课各本科专业国际学生新生可以申请江苏省茉莉花奖学金或者南京市政府奖学金，详情请访问学校网站（<http://cis.seu.edu.cn>）。被我校正式录取的学生才能申请这两项奖学金。

## 八、入学报到

- 1、报到时间为：2020 年 8 月底至 9 月初，具体时间以《录取通知书》为准。
- 2、被录取者应持普通护照、《录取通知书》、《外国留学人员来华签证申请表》前往中国驻外使（领）馆办理入境学习（X1）签证，并持以上材料及预交学费凭证原件，按通知书上规定的时间到东南大学报到。
- 3、报到时须提供录取通知书原件和 JW202/JW201 表格原件，以及正式毕业证书、HSK 证书原件或英语水平成绩证明原件，高中成绩单原件，不能提供者或原件与扫描件信息不一致者，将被取消入学资格。

## 九、联系方式

通讯地址：中国 南京市玄武区成贤街 90 号东南大学海外教育学院

邮政编码：210018

电话：0086-25-83793022

Email: [admission@seu.edu.cn](mailto:admission@seu.edu.cn)

传真 (Fax): 0086-25-83792737

网址: <http://cis.seu.edu.cn>